
خبر کوتاهاخبار
معاون اول رئیس جمهور : 

شاید وزیر پیشنهادی آموزش و پرورش زن باشد

معاون شهردار تهران: 

تنش اقتصادی سال گذشته، باعث فقر شهروندان شد

رییس سازمان سنجش خبر داد: 

فاجعه در رشته های علوم پایه با ظرفیت خالی

وزیر  که  گفت  جمهور  رئیس  اول  معاون 
باشد،  زن  می تواند  پرورش  و  آموزش  پیشنهادی 

البته بستگی به تصمیم رئیس جمهور دارد.
 اسحاق جهانگیری در حاشیه افتتاح ایستگاه 
زمان  با  رابطه  در  مشهد  کاوه  شهید  شهری  قطار 
اعلام گزینه نهایی وزیر آموزش و پروش اظهار کرد: 
هفته  دو  تا  پرورش  آموزش و  وزارت  نهایی  گزینه 

آینده مشخص می شود.
وی در پاسخ به این سوال که آیا احتمال دارد 
زن،  وزیر  معرفی  برای  موجود  مطالبات  وجود  با 
وزیر  گفت:  باشد  زن  وزارت  این  پیشنهادی  وزیر 
بستگی  البته  باشد  زن  می تواند  نهایی  پیشنهادی 
به تصمیم رییس جمهور دارد و ایشان کسی را برای 

معرفی در این رابطه دارد.
جهانگیری: توسعه خطوط ریلی از 

اولویت های دولت است
اسحاق جهانگیری دیروز در آیین افتتاح خط 
2 قطار شهری مشهد با تسلیت شهادت امام محمد 
در  ریلی  توسعه خطوط  که  این  بیان  با  )ع(،  باقر 
اولویت  از  یکی  به  دوازدهم  و  یازدهم  های  دولت 
های دولت تبدیل شد گفت: بر اساس سیاستگذاری 
دولت تلاش شد که تمام مراکز استان به راه آهن 
ارزان  ریلی  مسیر  که  چرا  شوند  متصل  سراسری 
در  و  است  نقل  و  حمل  نوع  ترین  ایمن  و  ترین 
ریل سراسری  به  استان  مرکز  پنج  سال  این چند 

متصل شده اند.
معاون اول رییس جمهور از نامگذاری ایستگاه 
پایانی خط 2 قطار شهری مشهد به نام شهید کاوه 
سرافراز  شهید  کاوه  شهید  گفت:  و  کرد  قدردانی 
جنگ تحمیلی و فرمانده ای مقتدر بود که با نثار 

خون خود به پایداری انقلاب اسلامی کمک کرد.
از سرمایه  را  اول رییس جمهور شهدا  معاون 
ما  برای  افزود: شهدا  و  برشمرد  بزرگ کشور  های 
الهام بخش هستند و مسیر را نورافشانی می کنند 

تا راه آینده نظام روشن شود.
حوزه  مسایل  که  این  به  اشاره  با  جهانگیری 
مهمترین  تهران  از  پس  مشهد  کلانشهر  شهری 
کشور  برای  شهری  مدیریت  بخش  در  مسایل 
مشهد  کلانشهر  داشت:  اظهار  شود  می  محسوب 
به دلایل فرهنگی، اجتماعی، سیاسی و مذهبی از 
اهمیت ویژه ای برخوردار است و می تواند نمادی 
از آثار مدیریت جمهوری اسلامی ایران و مدیریت 

کلانشهرهای کشور باشد.
معاون اول رییس جمهور افزود: مشهد می تواند 
از هر نظر مورد بررسی قرار گیرد که چه آسیب هایی 
در مدیریت کشور وجود داشته و چه راهکارهایی برای 

حل این آسیب ها باید در پیش گرفت.
مطلوب  »مدیریت  از  قدردانی  با  جهانگیری 
در  کرد:  تصریح  مشهد  کلانشهر  در  شهری« 
مدیریت شهری باید علاوه بر موضوع حمل و نقل، 
نیز مورد نظر قرار گیرد و همه  پیاده  افراد  حقوق 
مسایل شهر به صورت یکپارچه دیده شود. بر اساس 
گزارش ها در مدیریت شهری مشهد به همه بخش 
ها توجه کافی صورت گرفته و رعایت همه نکات در 

دستور کار قرار دارد.
که  این  بیان  با  جمهور  رییس  اول  معاون 
ترافیک  و  نقل  و  حمل  محیطی،  زیست  مسایل 
یکی از مهمترین مسایل کلانشهرهای کشور است 
خاطر نشان کرد: اگر به موقع برای حل این مسایل 
به  تواند  می  آن  مخرب  آثار  نشود  گیری  تصمیم 

سایر بخش ها تسری پیدا کند.
جهانگیری ادامه داد: یکی از مهمترین مسایل 
ترافیک  و  محیطی  زیست  مسایل  مشهد  و  تهران 
است چرا که بخش زیادی از وقت افراد در ترافیک 

تلف می شود.
معاون اول رییس جمهور توسعه قطار شهری 
بهبود حمل  بشریت در  تجربیات موفق  از  را یکی 
محیط  و  ترافیک  مسأله  حل  و  کلانشهرها  نقل  و 

زمینه  در  ما  البته  داشت  اظهار  و  برشمرد  زیست 
توسعه قطار شهری سال ها عقب هستیم اما باید با 
جدیت هر چه بیشتر در این زمینه تلاش کنیم تا 

کاستی های گذشته جبران شود.
دست  در  های  پروژه  به  اشاره  با  جهانگیری 
اجرا نظیر قطار سریع السیر قم – تهران – اصفهان 
و قطار برقی تهران – مشهد خاطرنشان کرد: این 
پروژه ها از سوی طرف چین قدری با کندی مواجه 
رو  پیش  مسایل  کنیم  تلاش  باید  که  است  شده 

برطرف شود.
معاون اول رییس جمهور با تأکید بر این که 
توسعه قطار شهری در 9 کلانشهر کشور در دستور 
علیرغم  توانسته  دولت  گفت:  دارد  قرار  دولت  کار 
را  مالی 318 کیلومتر خط مترو  محدودیت منابع 
در پنج کلانشهر اجرا کند که ظرفیت آن جابجایی 

800 میلیون نفر مسافر در سال است.
جهانگیری افزود: 270 کیلومتر خط مترو نیز 
در دست اجرا قرار دارد و دولت 13 هزار میلیارد 
این  احداث  به  کمک  برای  مشارکت  اوراق  تومان 
خطوط فروخته و 50 درصد بازپرداخت این اوراق 

نیز بر عهده دولت خواهد بود.
به گزرش  اشاره  با  رییس جمهور  اول  معاون 
هفت  اجرای  برای  ریزی  برنامه  از  مشهد  شهردار 
مشهد  شهر  در  طرح  تومان  میلیارد   500 و  هزار 
گفت: امیدوارم با اجرای این طرح ها و نیز اجرای 
خط چهارم قطار شهری مشهد شاهد متحول شدن 

چهره مشهد و خدمت رسانی هر چه بیشتر به مردم 
و زائران باشیم.

جهانگیری همچنین با اشاره به برنامه قرارگاه 
سازندگی خاتم الانبیا برای اجرای طرح های بزرگ 
عمرانی در اقصی نقاط کشور خاطرنشان کرد: این 
قرارگاه طرحهای متعددی را ظرف سال های 98 و 
99 به بهره برداری خواهد رساند که مجموعه این 
اقدامات باعث شده تا سراسر کشور به کارگاهی در 

حال ساخت و ساز تبدیل شود.
همکاری دولت و آستان قدس رضوی با 

قدرت ادامه می یابد
نیز در دیدار  اسحاق جهانگیری شب گذشته 
باحجت الاسلام مروی تولیت آستان قدس رضوی 
اجتماعی  و  اقتصادی  سیاسی،  شرایط  به  اشاره  با 
کشور گفت: امروز دشمنان ایران از تحقق رویاهای 
خود مبنی بر سقوط نظام جمهوری اسلامی مأیوس 

شده اند.
منطق  کرد:  تأکید  رییس جمهور  اول  معاون 
و  گو  و  المللی، گفت  بین  روابط  در  ما  و سیاست 
احترام و منافع متقابل است و بر این اساس ایران 

زیر بار زور و فشارهای نادرست نخواهد رفت.
استان  در  موجود  مشکلات  به  اشاره  با  وی 
های  آسیب  و  بیکاری  بر  مبنی  رضوی  خراسان 
ناشی از حاشیه نشینی، ضمن تأکید بر ریشه یابی 
مسئولان  کرد،  امیدواری  ابراز  مشکلات،  دقیق 
استان با کمک همه نهادها بتوانند به تدریج دغدغه 

ها را برطرف کنند.
امام  جهانگیری وجود مضجع شریف حضرت 
رضا )ع( را مایه برکت برای مردم ایران بویژه اهالی 
که  کرد  امیدواری  ابراز  و  دانست  رضوی  خراسان 
با درایت حجت الاسلام مروی در مدیریت آستان 
قدس رضوی خدمت رسانی به مردم و زایران امام 

رئوف هر روز بیشتر شود.
وی افزود: دولت در کنار مدیریت آستان قدس 
از  تر  قدرت  با  همکاری  و  هماهنگی  این  و  است 

گذشته ادامه خواهد داشت.
حجت الاسلام مروی نیز در این دیدار با بیان 
پیرامون مسایل روز  دیدگاه ها و دغدغه های خود 

استان، ضرورت خدمت رسانی به مردم را یادآور شد.
تولیت آستان قدس عملکرد دولت در همکاری 
با این نهاد را مطلوب دانست و بر هماهنگی بیشتر 

به منظور رفع دغدغه های مردم تأکید کرد.

معاون شهردار تهران اعلام کرد روند افزایش 
و  است  شده  کند  تهران  در  اجتماعی  آسیب های 
انتظار می رود با تلاش همه دستگاه ها، این روند 

متوقف شود.
معاون فرهنگی و اجتماعی شهرداری تهران در 
حاشیه نشست دورهمی با خبرنگاران درباره وضعیت 
جدید آسیب های اجتماعی آشکار در شهر به خصوص 

خیابان خوابی معتادان متجاهر سخن گفت.
محمدرضا جوادی یگانه در این باره گفت: نمی 
توانیم بین محلات را فنس بکشیم و آنها را محدود 
کنیم و بگوییم معتادان وارد این منطقه نشوند یا از 
آنجا بروند. این تجربه قبلا هم اتفاق افتاده است. دور 
پارک هرندی را محدود کردند، معتادان به داخل محله 
هرندی هجوم آوردند. آنها را از محله هرندی بیرون 
راندند و در نهایت، معتادان در همه جای شهر تا دره 
فرحزاد پراکنده شدند. نگاه این چنینی به آسیبهای 
اجتماعی و اعتیاد، نمی تواند از دامنه آسیب بکاهد، 

بلکه باعث پراکنده کردن آن می شود.
باره  این  در  تهران  شهرداری  نقش  درباره  او 
به  اجتماعی  های  آسیب  اصلی  مسئول  گفت: 
با  مبارزه  شورای  خیابانخواب،  معتادان  خصوص 

کشور  وزیر  ریاست  به  کشور  اجتماعی  آسیبهای 
این  عضو  هم  تهران  شهرداری  البته  و  است 
شوراست. در مورد آسیب های اجتماعی، شهرداری 
مستقیم  نقش  گری،  تکدی  حوزه  در  فقط  تهران 
کسی،  مثلا  که  نیست  این  هم  گری  تکدی  دارد. 
دستفروشی کند. بلکه اگر کسی آشکارا سر چهارراه 
شهرداری  و  است  گری  تکدی  آن  کرد،  گدایی 
حوزه  سایر  در  دارد.  مستقیم  برخورد  مسئولیت 
های آسیبهای اجتماعی، شهرداری نقش مستقیم 
از  یکی  دانیم  می  همه  که  فقر  جمله  از  ندارد. 
اصلی ترین علل افزایش آسیبهای اجتماعی است. 
کار  اجتماعی طلاق،  آسیب  درباره  مثلا شهرداری 

مستقیمی نمی تواند انجام دهد.
اینکه مسئله آسیبها، موضوعی  به  با اشاره  او 
صد ساله است، گفت: در برهه هایی مانند سالهای 
وضعیت   ،97 هم  اخیرا  و   ۶8  ،57  ،55  ،۴2  ،32
امواج  آمدن  وجود  به  باعث  کشور  اقتصادی 
آسیبهای اجتماعی و فقر شد. بررسی های ما نشان 
گذشته،  سال  اقتصادی  های  تنش  در  دهد  می 
طبقه  کاهش  دهک   2 با  کم  دست  شهروندان 
اقتصادی  های  تنش  یعنی  شدند.  روبرو  اقتصادی 

از  زیادی  بخش  معیشت  وضعیت  گذشته،  سال 
شهروندان  از  بسیاری  کرد.  مشکل  دچار  را  مردم 
تهرانی که اجاره نشین هستند، مجبور شدند محل 
سکونت خود را تغییر داده و به محلات جنوبی تر و 
ارزان تر بروند. به طور مثال، شهروندی که در محله 
طرشت زندگی می کرد مجبور شد به محله یافت 
آباد یا اسلامشهر برود. فرزند او که در محله قبلی 
به مدرسه می رفت، حالا به مدرسه دیگری می رود 
و تمام این مسایل روی کیفیت زندگی شهروند اثر 

می گذارد و باعث ایجاد آسیب می شود.
سخنانش  از  دیگری  بخش  در  یگانه  جوادی 
گفت: مطالعات نشان داده است یکی از اصلی ترین 
ناکامی  مخدر،  مواد  به  جوانان  گرایش  های  ریشه 
های اقتصادی و اجتماعی است. شهرداری تهران در 
اقتصادی و اجتماعی که خود،  ناکامی های  مقابل 
متعددی  عوامل  و  پیچیده  بسیار  شرایط  معلول 
است، چه قدرت و اختیاری برای مطالعه دارد؟ لذا 
این که شهرداری را مسئول برخورد با نشانه های 

آسیب اجتماعی بدانیم، نگاهی کارشناسی نیست.
در  تهران  شهر  اجتماعی  و  فرهنگی  معاون 
در  شهرداری  گفت:  سخنانش  از  دیگری  بخش 

فعالیتهای  اجتماعی  های  آسیب  کاهش  حوزه 
زیادی کرده است که نمونه آن، اسکان و مراقبت 
از معتادان بیمار در مراکز بهاران است. ما به طور 
از  داریم  تلاش  و  ایم  شده  عرصه  این  وارد  جدی 
آسیب بیشتر به این بخش از هموطنان جلوگیری 

شود.
جوادی یگانه در پایان سخنانش با بیان اینکه 
روند رو به رشد آسیب های اجتماعی در تهران، با 
تلاشهای انجام شده، کند شده است، گفت: انتظار 
تا  شود  متوقف  ها  آسیب  افزایش  روند  رود  می 
این  برداریم.  بتوانیم در جهت کاهش آسیبها قدم 
متولی  های  دستگاه  زیرا  است.  شدنی  هم  مسئله 
زیادی  افزایی  هم  به  آسیبها،  زمینه  در  کشور 
در  یکدیگر  هماهنگی  با  اند  توانسته  و  اند  رسیده 
قدم  اجتماعی،  آسیب  افزایش  از  جلوگیری  مسیر 
حاشیه  اجتماعی  آسیب  مثال،  طور  به  بردارند. 
نشینی در شهرها، به دلیل ناهماهنگی دستگاه های 
اجرایی بود. با حضور این دستگاه ها در یک شورا، 
هماهنگی زیادی بین آنها برقرار شد و می توانیم 
بگوییم روند حاشیه نشینی، مانند گذشته، پرشتاب 

نیست و رشد آن با کندی همراه شده است.

فاجعه  با  اینکه  بیان  با  کشور  آموزش  سنجش  سازمان  رییس 
پایه مواجه ایم،  گفت: متاسفانه  خالی ماندن ظرفیت رشته های علوم 
ما در عرصه گرایش به سمت رشته های علوم تجربی با یک فاجعه در 
کشور مواجه هستیم و ظرفیت بسیاری از رشته های علوم پایه خالی 

مانده است. 
فاجعه  با  اینکه  بیان  با  کشور  آموزش  سنجش  سازمان  رییس 
متاسفانه  مواجهیم،  گفت:  پایه  علوم  ماندن ظرفیت رشته های  خالی 
فاجعه  با یک  تجربی  علوم  به سمت رشته های  ما در عرصه گرایش 
پایه  علوم  رشته های  از  بسیاری  ظرفیت  و  هستیم  مواجه  کشور  در 

خالی مانده است.
فوریتی  دو  طرح  به  مطلب  این  بیان  ضمن  خدایی  ابراهیم 
ظرفیت  افزایش  منظور  به  اسلامی  شورای  مجلس  نمایندگان 
پذیرش در رشته های پزشکی اشاره و اظهار کرد: اگر این موضوع 
از سوی مجموعه دولت مطرح می شد ما باید ورود پیدا کرده و در 
خصوص آن توضیح می دادیم، اما آنچه که مسلم است این است که 
کسانی که این طرح را مطرح نموده اند خارج از زیرمجموعه دولت 
ایران  پزشکان  پایین  نسبت  نظیر  استدلال هایی  سری  یک  و  بوده 
با استانداردهای جهانی را  در آسیا و آمار کم پزشکان در مقایسه 

کرده اند. بیان 

وی در ادامه تصریح کرد: آنچه که امروزه در گروه علوم تجربی 
اتفاق می افتد ترکیبی از عوامل اقتصادی، اجتماعی و فرهنگی در این 
گروه آزمایشی است. یعنی اینکه اولا داوطلبان از قبل از دوره دیپلم 
به سمت گروه تجربی گرایش دارند و صرفا با هدف تحصیل در سه 
رشته پزشکی، دندانپزشکی و داروسازی گروه آزمایشی علوم تجربی 
و  اجتماعی  مسائل  دلیل  به  این هدف  یقینا  که  انتخاب می کنند  را 
اقتصادی نظیر ارتقای منزلت اجتماعی و تضمین شغل و درآمد اتفاق 

می افتد.
رییس سازمان سنجش آموزش کشور همچنین خاطر نشان کرد: 
متاسفانه ما در عرصه گرایش به سمت رشته های علوم تجربی و خالی 
مواجه  کشور  در  فاجعه  یک  با  پایه  علوم  رشته های  ظرفیت  ماندن 
هستیم. به این معنا که ما برای توسعه کشور باید در دو حوزه )رشته 
هر جامعه  توسعه  در  اساسی  نقش  که  ریاضی(  و  انسانی  علوم  های 
انسانی  علوم  و  فنی  واقع رشته های  در  دارند، سرمایه گذاری کنیم. 
از جمله این رشته هایی هستند که توسعه هر جامعه ای بر اساس آن 
اتفاق می افتد اما در کشور ما وضعیت به گونه ای است که داوطلبان به 

سمت رشته های تجربی گرایش پیدا کرده اند.
خدایی تاکید کرد: گرایش داوطلبان به سمت رشته های تجربی، 
با داوطلبان علوم  انباشت دبیرستان ها  به دلیل  را  آموزش و پرورش 

تجربی با چالش مواجه کرده است و از طرفی رشته های علوم پایه از 
دلیل  به   ... و  آمار  زیست،  فیزیک، شیمی،  ریاضی،  جمله رشته های 

کاهش استقبال از سوی داوطلبان، دچار صدمه شده اند.
رییس سازمان سنجش آموزش کشور در پایان خاطرنشان کرد: 
اگر ظرفیت ورود به رشته های علوم تجربی برای سال جاری افزایش 
پیدا کند طبیعتا ما نیز مجری قانون هستیم و در سازمان سنجش 
آموزش کشور به عنوان یک مرکز اجرایی این قانون را برای پذیرش 

داوطلبان اعمال خواهیم کرد.

ملاقات مدیر عامل سازمان انتقال خون 
با سفیر ایران در ایرلند

دکتر  با  خون  انتقال  سازمان  مدیرعامل 
ایران  اسلامی  جمهوری  سفیر  اسلامی؛  مسعود 

در ایرلند ملاقات کرد.
روز  که  دیدار  این  در  امتیاز،  گزارش  به 
ششم مردادماه برگزار شد درخصوص موضوعاتی 
از جمله تبادل تجربیات در زمینه انتقال خون، 
تبادل دانشجو و طراحی پروژ ه های پژوهشی در 
با  همکاری  موارد  عنوان  به  خون  انتقال  زمینه 

انتقال خون ایرلند بحث و تبادل نظر شد.
ایرلند کشوری با ۴،700،000 نفر جمعیت 
خون  کننده  اهدا  نفر   137،000 که  است 
ایرلند  خون  انتقال  ملی  خدمات  دارد.  داوطلب 
وزارت  نظر  زیر  و  تاسیس شده  در سال 19۶5 
بهداشت کشور مسئولیت تامین خون و فرآورده 

های خون را بر عهده دارد.
گفتنی است؛ دکتر مسعود اسلامی از سال 
همکاری  مشاور  عنوان  به   1392 لغایت   1385
ایران  خون  انتقال  سازمان  در  الملل  بین  های 

مشغول فعالیت بودند.

آموزش کمک های اولیه در سازمان 
انتقال خون

یک دوره آموزش کمک های اولیه به همت 
کانون بسیج جامعه پزشکی در سالن اجتماعات 

سازمان انتقال خون برگزار شد.
حضور  با  دوره  این  امتیاز؛  گزارش  به 
به  کمک  زمینه  در  تهران  اورژانس  از  مدرسی 
مصدوم ، بیماری قلبی عروقی و خفگی تدریس 
برگزار  آینده  ماه  نیز  آن  تکمیلی  دوره  و  شد 

می شود.

توضیحاتی درباره اخذ معافیت پزشکی 
برای مشمولان ساکن خارج از کشور

درباره امکان تقاضا و اخذ معافیت پزشکی 
کشور  از  خارج  ساکن  سربازی  مشمولان  برای 

بیشتر بدانید.
عمومی  وظیفه  مشمولان خدمت  از  برخی 
که برادران بزرگ ترشان معافیت پزشکی دریافت 
پدر  کفالت  معافیت  دریافت  درباره  کرده اند، 
سوالاتی دارند که در این گزارش پاسخ خواهیم 

داد.
خدمت  و  سربازی  موجود  قوانین  مطابق 
مشمولان خدمت  از  دسته  این  عمومی،  وظیفه 
استفاده  معافیت  از  نمی توانند  عمومی  وظیفه 
کنند، مگر اینکه برادر بزرگتر آن ها از کار افتاده 

باشد.
از  خارج  در  که  مشمولانی  است؛  گفتنی 
تقاضای  امکان  درباره  دارند،  سکونت  کشور 
خود  سکونت  محل  کشور  در  پزشکی  معافیت 
امکان  این  بدانند،  بهتر است  سوالاتی دارند که 
نمایندگی  به  با مراجعه  دارد و مشمولان  وجود 
محل  کشور  در  ایران  اسلامی  جمهوری  دولت 

اقامت می توانند خواسته خود را پیگیری کنند.

رئیس پلیس پایتخت:
کلانتری ها باید مامن، ملجا و پناهگاه 

امنی برای مردم باشند
ها  کلانتری  گفت:  پایتخت  پلیس  رئیس 
و  مردم  برای  امنی  پناهگاه  و  ملجا  مامن،  باید 
مظلومان  از  حمایت  و  دادخواهی  برای  مرکزی 
آسیب دیدگان و در مقابل محلی برای برخورد با 

مجرمان و گردنکشان باشند.
سر  در  حضور  با  رحیمی  حسین  سردار 
بزرگ  تهران  انتظامی  فرماندهی  یکم  کلانتری 
دیگر  و  تخصصی  های  پلیس  روسای  جمع  در 
ما  اینکه  بر  تاکید  با  مجموعه  این  مسئولان 
کرامت  و  شان  باید  و  هستیم  مردم  خدمتگزار 
کنند  می  مراجعه  پلیس  به  کسانیکه  و  مردم 
که  مسئولیتی  قدر  باید   : کر  بیان  شود،  حفظ 
به ما سپرده شده است را با خدمتگزاری صحیح 
و سریع به مردم بدانیم و فراموش نکنیم که در 
باید  زود  یا  دیر  مردم  و  متعال  خداوند  پیشگاه 
همت  و  تلاش  همه  افزود:  وی  باشیم.  پاسخگو 
کارتان  و  کنید  مردم  به  خدمت  صرف  را  خود 
بدانید که  و  انجام دهید  برای رضای خداوند  را 
کاری که برای خدا باشد برکات و ثمرات بسیاری 
در  رحیمی  داشت.سردار  خواهد  همراه  به  را 
مامن،  باید  ها  کلانتری  اینکه  به  اشاره  با  پایان 
ملجا و پناهگاه امنی برای مردم و مرکزی برای 
دادخواهی و حمایت از مظلومان آسیب دیدگان 
و  مجرمان  با  برخورد  برای  محلی  مقابل  در  و 
مسئولان  و  روسا  باید  افزود:  باشد،  گردنکشان 
از  خود  محل  مساجد  در  حضور  با  ها  کلانتری 
به  مردم  دغدغه  و  مشکلات  مسائل،  با  نزدیک 
ویژه مومنان نمازگزار حوزه کلانتری خود آشنا 

بوده و به حل و فصل آن همت همت بگمارند.

۱۰ هزار و ۵۰۰ زائر اهل سنت 
کشورمان وارد سرزمین منا شدند

رئیس ستاد حج 98، گفت: 10 هزار و 500 
ترویه  روز  با  همزمان  کشورمان  سنت  اهل  زائر 

)هشتم ذی الحجه( وارد سرزمین منا شدند.
مکرمه  مکه  ستاد  گفت:  فرهمند،  نصرالله 
مستقر در منا را از بعد از ظهر هفتم ذی الحجه 
افزود:  وی  کردیم.  وفعال  دایر  پنجشنبه(  )روز 
استقرار  برای  که   9 و  و8   7 مکاتب  مسئولان 
پنجشنبه  از  اند  شده  آماده  سنت  اهل  زائران 
شب در محل این مکاتب حاضر و فعال شده اند. 
فرهمند اظهار کرد: از ساعت ۶ صبح امروز هشتم 
انجام  برای  ما  اهل سنت  زائران  الحجه هم  ذی 
منتقل  منا  به  اتوبوس  با  حج  مناسک  و  مراسم 
اند.  یافته  اسکان  استقرار خود  های  در محل  و 
وی تصریح کرد: همه خدمات لازم هم برای این 
زائران برنامه ریزی و تدارک شده است.فرهمند 
افزود: کار انتقال سایر زائران هم از ساعت 1۶ بعد 
از ظهر امروز شروع می شود و در مرحله نخست 
بانوان زائر کشورمان که 53 درصد کل زائران را 
تشکیل می دهند از مکه به عرفات منتقل و پس 
از آن یعنی بعد از غروب آفتاب انتقال زائران مرد 
شروع و تانیمه شب ادامه می یابد.در روز ترویه 
خدا  خانه  حاجیان  است  الحجه  ذی  هشتم  که 
مراسم و اعمال حج تمتع خود را آغاز می کنند.

دورهمی پدربزرگ ها و مادربزرگ ها 
در منطقه ۱۰ پایتخت

از برگزاری ویژه برنامه  شهردار منطقه 10 
پور  غنی  شهید  بوستان  در  سالمندان  دورهمی 

برگزار شد.
به گزارش امتیاز، حسین بحیرایی شهردار 
مراسم  اولین  افزود:  خبر  این  اعلام  با  منطقه 
نشاط  ارتقاء سطح  هدف  با  سالمندان  دورهمی 
و مشارکت اجتماعی سالمندان و احیاء سنت ها، 
تبیین منزلت سالمندان و معرفی توانمندی های 
آن ها در جامعه با حضور 500 نفر از سالمندان 
استقبال دیگر گروه های سنی شهروندان در  و 

بوستان شهید غنی پور برگزار شد. 
برنامه  اولین  برگزاری  به  اشاره  با  وی 
به  نسبت  منطقه  در  سالمندان  دورهمی 
اظهار  سالمندان  های  دورهمی  برنامه  استمرار 
امیدواری کرد و تصریح کرد: اجرای نمایش ویژه 
حامیان  انجمن  بنیانگذار  سخنرانی  سالمندان، 
ایستگاه فعالیت های  برپایی  سلامت سالمندی، 
اصلاحی،  ورزشی  حرکات  انجام  با  همراه  بدنی 
شعرخوانی توسط اعضای کانون سالمندان، انجام 
بازی و مسابقه مادر بزرگ و پدر بزرگ و نوه ها، 
برگزاری نمایشگاه ویژه پدربزرگ ها و مادربزرگ 
بود و  برنامه  این ویژه  اقدامات  از جمله   ... و  ها 
از سالمندان موفق و پیشکسوت در زمینه های 

علمی، فرهنگی و ورزشی تقدیر شد.

آماده سازی جایگاه عرضه بهداشتی 
دام زنده در منطقه2۱

شهرداری  قربان؛  سعید  عید  آستانه  در 
به  زنده  دام  بهداشتی  عرضه  جهت   21 منطقه 

استقبال روز عرفه می رود.
معاون  زابلی  سیاوش  امتیاز،  گزارش  به 
با  منطقه  این  زیست  محیط  و  شهری  خدمات 
بیان خبر فوق گفت: کارشناسان اداره ساماندهی 
این معاونت پس از جانمایی زمینی به مساحت 
به  نسبت  استقلال،  شهرک  در  2000مترمربع 
نصب  و  آسفالت  تراشه  پخش  و  زمین  تسطیح 
کانکس،  عدد  دو  استقرار  چادر،  و  داربست 
زیرسازی و ساخت مستحدثات لازم جهت محل 

ذبح و بازبینی چاه های جاذب اقدام کردند.
جهت  لازم  اقدامات  افزود:  ادامه  در  وی 
برنامه  مطابق  زنده،  دام  بهداشتی  ذبح  و  عرضه 
زمان بندی ارسالی از سوی سازمان میادین میوه 
بوده  انجام  در دست  تهران  بار شهرداری  تره  و 
و  شهروندان  از  پذیرایی  مقدمات  همچنین  و 

مراجعین فراهم آمده است.
زابلی در خاتمه یادآور شد: هماهنگی های 
لازم با پلیس راهور، اورژانس و آتش نشانی جهت 
استقرار در محل قربانگاه منطقه21 در روز عید 
پیش  تمهیدات  و  آمده  عمل  به  قربان  سعید  
بینی شده از جمله استقرار و فعالیت دامپزشکان 
روند  در  امیدواریم  که  نحویست  به  ذابحین  و 
خللی  مراجعین  به  منطقه21  رسانی  خدمات 

ایجاد نشود.
لازم به ذکر است؛ جایگاه عرضه بهداشتی 
دام زنده در منطقه21 در محل شهرک استقلال، 
ضلع  جنب  پنجم،  کوچه  شانزدهم،  خیابان 

شمالی بوستان انرژی در نظر گرفته شده است.

سه شنبه با دوچرخه؛
شهردار منطقه9  در پویش سه شنبه 

های بدون خودرو شرکت کرد
به  از دوچرخه  استفاده  با  شهردار منطقه9 
های  برنامه  در  پاک  نقل  و  وسیله حمل  عنوان 
روز سه شنبه منطقه در حمایت ازسه شنبه های  

بدون خودرو شرکت کرد. 
با  به گزارش امتیاز، سید علی مفاخریان 
خودرو  بدون  های  شنبه  سه  پویش  از  حمایت 
از  دور  به  و  بانشاط  شهری  داشتن  گفت:برای 
آلودگی های زیست محیطی می بایست از خود 

شروع کنیم.
بدون  های  شنبه  سه  افزود:پویش  وی 
خودرو از جمله برنامه هایی است که با ترویج آن 
در استفاده از وسایل حمل و نقل پاک و ایجاد 
زیرساختهای مرتبط با آن در فضای شهری می 
توان زمینه ساز تحول در حفظ محیط زیست و 

ایجاد شهری زیست پذیر برای همه بود.
شایان ذکر است شهردار منطقه9 به همراه 
سه  روز  های  برنامه  در  منطقه  شهری  مدیران 
از  حمایت  در  منطقه،  خودرو  بدون  های  شنبه 
وسایل  از  خودرو   بدون  های  شنبه  سه  پویش 

حمل و نقل پاک استفاده می کند.

برای حفاظت از محیط زیست تعداد 
محیط بانان باید ۳ برابر شود

معاون محیط زیست طبیعی گفت: با توجه 
به افزایش مناطق تحت حفاظت سازمان محیط 
باید  توسعه ای  سطح  فعالیت  افزایش  و  زیست 
برابر   3 آینده  سال  چند  در  بانان  محیط  تعداد 

افزایش یابد.
حمید ظهرابی معاون محیط زیست طبیعی 
تعداد  درباره  زیست  محیط  حفاظت  سازمان 
محیط  حفاظت  تحت  مناطق  در  بانان  محیط 
و  حفاظت  تحت  مناطق  در  کرد:  اظهار  زیست 
ازای هر ۶ هزار هکتار  به  شکار ممنوع سازمان 

باید یک محیط بان حضور داشته باشد.
او افزود: اگر بخواهیم به یک استاندارد ملی 
برسیم باید در مناطق کوهستانی در هر 2500 
باشد و در  بان حضور داشته  هکتار یک محیط 
تعداد  باید  هکتار   ۴500 هر  در  بیابانی  مناطق 

محیط بانان دو برابر شود.
مناطق  افزایش  به  توجه  با  گفت:  ظهرابی 
افزایش  و  زیست  تحت حفاظت سازمان محیط 
بانان  تعداد محیط  باید  فعالیت سطح توسعه ای 

در چند سال آینده 3 برابر افزایش یابد.
دولت  العمل  دستور  براساس  کرد:  بیان  او 
افزایش  ارگان ها،  شدن  کوچک  و  محدود  برای 
به  بود  نخواهد  پذیر  امکان  بان  محیط  نیروی 
سمت  به  زیست  محیط  سازمان  دلیل  همین 

فعالیت های مشارکتی حرکت کرده است.
براین  سعی  گفت:  زیست  محیط  معاون 
است که مناطق تحت مدیریت محیط زیست با 

مشارکت مردم حفاظت شود.

تلاش وکلای »محمدعلی نجفی« برای رضایت گرفتن از اولیاء دم به کجا رسید؟
یکی از وکلای اولیاء دم میترا استاد گفت: رفت و آمدها از ناحیه 
وکلا و بستگان محمدعلی نجفی برای اخذ رضایت از اولیاء دم مرحوم 

استاد وجود دارد اما تاکنون هیچ اتفاقی نیتفاده است.
محمدعلی  وکلای  تلاش  وضعیت  آخرین  درباره  افرازه  مسعود 
نجفی شهردار سابق تهران برای اخذ رضایت از اولیاء دم مرحوم میترا 
استاد اظهار کرد: رفت و آمدها در ارتباط با اخذ رضایت ادامه دارد اما 

فعلًا خبر ویژه ای نیست.
پیشتر نیز محمود حاجلوئی دیگر وکیل اولیاء دم مرحوم میترا 
استاد، اخبار منتشر شده مبنی بر اخذ رضایت از اولیاء دم را تکذیب 

کرده است.
معزول  وکیل  طباطبایی  علیزاده  محمو  سید  نیز  پیش  چندی 
نجفی در ویدئویی از اخذ رضایت خبر داده بود که مسعود استاد برادر 
مرحومه میترا استاد این موضوع را تکذیب کرده و گفته بود: کذب 

محض است؛ این آقا از روز اول به دنبال دشمنی با ما بود. او به خاطر 
انتشار برخی اخبار از پرونده عزل شد. عزل شدن از این پرونده برای 
علیزاده طباطبایی خیلی گران تمام شد و به همین دلیل سعی می کند 

خودش را بزرگ نشان دهد و اینگونه اظهارنظر می کند.
رسیدن  به قتل  از  که محمد شهریاری  بود  امسال  هفتم خرداد 
»میترا استاد« همسر دوم محمدعلی نجفی شهردار پیشین تهران در 

ساختمانی مسکونی در منطقه سعادت آباد تهران خبر داد.
بررسی ها برای شناسایی قاتل توسط مأموران قضایی و انتظامی 
ادامه داشت تا اینکه عصر همان روز )هفتم خرداد( نجفی با مراجعه به 

پلیس آگاهی به قتل همسرش اعتراف کرد.
نهایتاً علی القاصی مهر؛ دادستان عمومی و انقلاب تهران از صدور 
کیفرخواست پرونده نجفی به اتهام قتل  عمد، حمل و نگهداری سلاح 
با  )غیرفوتی(  جرح  به  منتهی  عمدی  بدنی  صدمه  ایراد  و  غیرمجاز 

تقاضای اولیای دم مبنی بر قصاص خبر داد.
پرونده پس از صدور کیفرخواست به مجتمع دادگاه های کیفری 
یک استان تهران ارسال و برای رسیدگی به شعبه نهم دادگاه کیفری 
یک به ریاست قاضی کشکولی ارجاع شد که شعبه دادگاه 10 روز به 
وکلای متهم وقت داد تا پرونده را مطالعه و در صورت وجود نقص یا 

ایراد اعلام کنند.
وکلای نجفی پرونده او را مورد مطالعه قرار دادند و نهایتاً قاضی 
کشکولی، پس از برطرف کردن نواقص و ایرادات مورد ادعای وکلای 
نجفی، 9 صبح روز شنبه 22 تیر، نخستین جلسه محاکمه او را برگزار 

کرد.
دادگاه رسیدگی به پرونده نجفی تا سه جلسه برگزار شد و نهایتاً 
دادگاه در حکم صادره،  قتل میترا استاد توسط شهردار اسبق تهران 

را عمدی دانست و او را به قصاص محکوم کرد.
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